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(1) algemeen
beeld / OMT

advies

VWS: algemeen
beeld. We bespreken
met elkaar ons beeld

van de situatie rond

COVID 19 inde

langdurige zorg.

ActiZ geeft aan dat

onduidelijk is wie de

coordinerende rol heeft als

het gaat om het treffen van

voorbereidingen voor de

maatregelen en in het

bijzonder voor de Britse

variant.

VGN vraagt naar de

vaccinatie van medewerkers

en hoe het kan dat alle

medewerkers van huisartsen

gevaccineerd worden. VWS

benadrukt dat alleen

cliéntgebonden zorgverleners
nu gevaccineerd worden.

ZorgthuisNL benadrukt het

belang van goede
communicatie.

Verenso geeft aan dat er

behoefte is om scherp te

kijken naar medische

maatregelen en alles wat

daarmee te maken heeft.

Verenso overweegt een

adviesaanvraag in te dienen

bij het OMT over de

bezoekregeling.

IG] ziet instellingen die

preventief een

bezoekregeling instellen,

zonder dat duidelijk is of dat
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ActiZ: OMT advies:

Britse variant en

gebruik maskers,

vaccinatie 16-18

(stagiaires).

regelmatig wordt

heroverwogen.
V&VN vraagt hoe omgegaan

wordt met gevaccineerde
ouderen en geeft aan dat in

het oog gehouden moet

worden dat eenzaamheid

zeer onwenselijk is.

VGN suggereert om te

spreken over de

bezoekregeling voor

verpleeghuizen (in plaats van

de bezoekregeling voor de

langdurige zorg). Als het toch

breder is, kijkt VGN graag

mee.

+++

ActiZ licht toe dat werkgevers
PBM verstrekken waar dat

nodig is, dat kan ook FFP2 zijn

bij een besmetting. Maar

FFP2 wordt liever niet

preventief gebruikt, want

werken met FFP2 is belastend

voor medewerkers.

Een aantal organisaties geeft
aan dat het OMT nog met

een advies komt over het

vaccineren van stagiairs.

V&VN geeft aan dat het

vreemd is voor stagiairs als

alle collega’s worden

gevaccineerd en zij als enige

niet, terwijl ze op basis van

hun leeftijdsgroep de meeste

kans op besmetting hebben

buiten het verpleeghuis. Het

OMT moet snel met een
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ActiZ: Knelpunten

zorg continuiteit

wijkverpleging.

advies komen. VWS is het

daarmee eens.

Dit onderwerp is besproken
in het hand aan de kraan

overleg en wordt daarom niet

nader besproken.

(2) PBM ZorgthuisNL / Actiz:

Voorraad /

beschikbaarheid

FFP2 maskers.

ActiZ: zuurstof thuis.

Dit onderwerp is ook in het

hand aan de kraan overleg

besproken. Leveranciers van

maskers draaien op volle

toeren. VWS laat nu in kaart

brengen wat het betekent

voor de voorraad als wat nu

IIR is, FFP2 wordt. VWS wil

daar deze week duidelijkheid
over hebben.

Zuurstof: Het tekort aan

zuurstof staat scherp op het

netvlies. Er is een overleg
met partijen hierover.

Ongeveer 1000 apparaten die

aangekocht waren in de

eerste golf worden door VWS

ingezet en we zitten daarmee

nu even goed. We houden de

situatie scherp in de gaten.

ActiZ geeft aan dat dit

probleem deels gekoppeld is

aan de verwachting van

exponentiéle groei.

V&VN zegt dat er nu al is

geadviseerd dat zuurstof niet

mee toegediend moet

worden als het alleen voor

het comfort is.

Verenso begrijpt dat er nu

voldoende zuurstof is maar

dat er een oproep gedaan is
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om het spaarzaam in te

zetten. Verenso geeft aan de

zin over comfort niet met

leden te gaan delen, maar dat

ze wel het belang ervan

inzien om zuurstof spaarzaam

in te zetten.

ActiZ heeft begrepen dat het

tekort voor zuurstof voor

verpleeghuizen niet aan de

orde is omdat ze daar gebruik
maken van vloeibare

zuurstof.

(3) Financiéle ZorgthuisNL: ZorgthuisNL geeft aan zich

regelingen Meerkostenregeling | zorgen te maken over het feit

kleine aanbieders: dat er voor kleine aanbieders

na wat misverstand | (minder dan 10min) geen

blijft er een hardheidsclausule is, die er

belangrijk punt waar | voor grotere aanbieders wel

ZorgthuisNL is. Maar die is wel

problemen over noodzakelijk.
verwacht: het

ontbreken van een VWS geeft aan om dit

hardheidsclausule in | onderwerp bij het volgende
de beoogde regeling. | gesprek met de verzekeraars

te bespreken.

(4) Zorgbonus | ZorgthuisNL: er VWS geeft aan dat het loket

melden zich partijen
die voor groepen

medewerkers geen

bonus hebben

aangevraagd en nu

daarover klachten

krijgen van

medewerkers:

ZorgthuisNL heeft

het verzoek

gekregen om

formeel te vragen

naar de mogelijkheid
van een “spijtoptand-

danvraag-

langer open heeft gestaan

om alle partijen voldoende

tijd te geven om een

aanvraag te kunnen doen. Nu

is het niet meer mogelijk om

een aanvraag te doen, tenzij
er zwaarwegende redenen

zijn. ‘Spijtoptant zijn’ valt

daar niet onder.

Er wordt nu nagedacht over

de bonusregeling voor PGB

zorgverleners. Deze zal

waarschijnlijk in maart open

gaan.



mogelijkheid”,

bijvoorbeeld
tezamen met de

ZZP/ PGB/

Uitzendkrachten;

Bonusregeling: er

blijven vragen

komen naar het

accountantsprotocol
. Is dat inmiddels

gemaakt?

Daarnaast krijgen we

vragen naar de

contouren van de

volgende bonus-

ronde;

+++

Er komt eind januari een

verantwoordingsformulier.

bt

De zorgbonus in 2021 zal

soberder worden dan die van

nu. Hoe en wanneer die

precies openbaar wordt, is

nog niet bekend.
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(5) avondklok | ZorgthuisNL: Pasjes |VWS geeft aan dat hier

bij avondklok/ Er ligt | helaas nog niets over te

nog geen besluit melden is. In ieder geval staat

maar in de scherp op het netvlies dat

voorbereiding komt | zorgmedewerkers
de vraag op hoe we | uitgezonderd moeten

dit uitwerken voor worden, mocht een

zorgmedewerkers avondklok doorgaan.
die voor hun werk

op pad zijn VGN geeft aan dat het helpt

(woon/werk en als partijen op tijd
routes (ANW) geinformeerd worden over

eventuele nadere

maatregelen.

(6) Rondvraag | ActiZ: vaccineren en | IG) geeft aan dat de WZD

WZD gekoppeld wordt aan het

thema vaccineren. Dat zou

niet moeten. I1GJ zal nog op

de Q&A reageren per mail.

VWS licht toe dat het niet de

bedoeling is om dit pro-actief
te communiceren, maar dat



er een gezamenlijke lijn nodig
is als de vraag komt. VWS

zegt toe dat er nog een

definitieve versie

rondgestuurd wordt. Verenso

reageert morgenochtend nog

en vraagt om het met NVAVG

af te stemmen. ActiZ vraagt

partijen om op het voorstel

van VGN te reageren. ActiZ

geeft aan vrijdag een webinar

te organiseren. Het is fijn als

er dan duidelijkheid is.

ActiZ geeft aan dat ze veel

aangesproken worden op het

feit dat gesproken wordt over

‘ziekenhuiszorg’ en ‘zorg
buiten het ziekenhuis’. Dat

klopt niet, het gaat om de

VVT. De vraag is om erop te

letten dat we niet meer de

term ‘buiten het ziekenhuis’

gebruiken.

VWS geeft aan dat het

vaccinatieoverleg van zojuist

voortgezet wordt in het

tweede helft van het BO van

donderdag.

Voorraadagenda

Actuele actiepunten
eo VWS gaat na of de informatie op de website over te vaccineren zorg-

medewerkers door Vilans veranderd is.

Status: lopend

eo VWS informeert partijen nader over de monitoring van de PBM.

Status: dit is gevraagd en wij ontvangen binnenkort een stand van zaken van

de PBM. Dat zullen we dan delen.
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eo VWS stuurt de gegevens over waar in de zorg nieuwe zorgmedewerkers
met een (verlopen) BIG registratie vooral terecht komen.

Status: niet afgerond

eo VWS koppelt terug over de stand van zaken rond AVG i.r.t. testen.

Status: niet afgerond

e¢ Verenso, NVAVG en GGD hebben contact met elkaar over voorbeelden

waar niet uitgegaan wordt van maatwerk.

Status: dit was vooral relevant met kerst en wordt als afgerond beschouwd.

Het punt gaat voor volgende keer van de agenda af.
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